



Styrelsemöte 2025-08-20

Tid och plats: 18:15-20:15 Klubbstugan Vårdkasen

Närvarande ledamöter: Johanna Bygdell, Lollo Engberg, Björn Larsson, Ulf Lindahl, Kicki Lindström och Martin Stattin

1. Mötet öppnas

Ordförande Björn Larsson förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning

Ärendelistan godkändes.

3. Protokolljusterare

Martin Stattin valdes till justerare för mötet.

4. Föregående mötesprotokoll

Protokollet från styrelsemötet 2025-06-02 gicks igenom. Noterades att Pekka B har sagt ja till fortsatt medverkan i markgruppen och att Ungdomskommittén ordnar med städlista för klubbstugan.

5. Ekonomisk rapport

Björn har inlett dialog med kommunen (nya fritidschefen Jonas Andersson) om nytt avtal gällande driftbidrag. Sprinttävlingen gav ett positivt ekonomiskt utfall. Fakturor för vårens startavgifter utskickas under hösten. Underlag för LOK-stöd är inskickat.

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden

Idrottsforum

Protokoll har inkommit från Idrottsforum, men det kräver ingen åtgärd från HOK.

Klädkommittén

Mailutskick gällande avtalet med Noname ska gå ut till medlemmarna.

7. Inkomna/kvarvarande ärenden för behandling

Härnö Trail

Beställning av särskilda kläder för huvudansvariga inom Härnö Trail-organisationen diskuterades.

Skolkartor

Förfrågan om nya orienteringskartor för gymnasiet har inkommit (t.ex. för Geresta, Myran och Vangsta). Önskemålet är vidarebefordrat till Tobbe E.

Invigning av Ängets sportcenter

Den 27 augusti invigs Härnösands nya sportcenter, Ängets sportcenter Härnösand. Föreningar erbjuds att ha en utställningsplats i anslutning till entrén samt delta i invigningsceremonin.

Idrottens dag

Fredag 26 september genomförs åter detta årliga arrangemang. **Lollo** för dialog med ungdomskommittén om ev. medverkan.

Städning av kontoret

Det kan bli lite stökigt på kontoret i HOK-stugan. Diskussioner fördes kring vem som ska ha ansvaret att plocka undan.

ROC (radiokontroll)

Diskussion förs kring ev. inköp eller hyra av radiokontroll. En variant kan vara att ÅOF gör inköpet, så att flera klubbar samverkar, eller att hyra vid större tävlingar. Ytterligare alternativ kan vara att hyra från SI (sportident). **Martin S** tar kontakt med Karin Persson i ÅOF för vidare hantering. Vidare diskussion krävs också med tävlings- och sekretariatansvariga.

Det moderna ledarskapet

En kostnad á 300 kr/person för kursen via SOFT gäller. Personligt ansvar att anmäla sig. Det ingår bl.a. två diskussionstillfällen á 1 timme. Tränarna och styrelsen i HOK bör medverka. Deadline till mötet är **oktober** för styrelsen, då ska det vara genomfört och vi tar upp det som en punkt på mötet.

Kommunikation

Hur kommunikation inom HOK sker och vad kan vi göra bättre tas upp vid senare möte.

HOK's hemsida

Kicki Engström har meddelat att hon inte längre kan vara ansvarig för hemsidan. Diskussion fördes kring behovet av särskild hemsidesansvarig. Vi noterar att det finns flera kompetenta medlemmar som redan idag borde kunna ta gemensamt ansvar för hemsidan.

Facebook/Instagram

Angående Facebook och Instagram så finns det bl.a. flera i ungdomskommittén som lägger upp bilder och text.

Dialog med kommittéerna

Markgruppen får gärna bjudas in till ett kommande möte. Jönköping hade en artikel i orienteraren om hur de lyckats bra med att få in nya föräldrar och medlemmar i klubben, vilket kan vara intressant.

Städlista

Ungdomskommittén har tagit fram ett förslag på städlista för klubbstugan.

Takbyte

Faktura för takbytet har inkommit. Målning behövs sedan av vindskivor. **Björn L** tillfrågar Per H om han kan hjälpa till med målning.

Styrelsen beslutade att

- Nonamekläder beställs till huvudansvariga inom Härnö Trail-organisationen.
- Delar av styrelsen tar på sig ansvaret för att marknadsföra HOK vid invigningen av Ängets sportcenter 27 augusti.
- Styrelsen tar huvudansvar för hemsidan. Varje kommitté etc. får ta ansvar för hemsidans innehåll och nyheter inom resp. ansvarsområde.
- **Martin S** kontakter Jönköping för möjligt teamsmöte.

9. Nyhetsbrev

Vi avvaktar med utskick till slutet av september.

10. Övriga frågor

Dåligt vattentryck

Diskussion har förts med Hemab om vattentrycksproblemet. Om andra nybyggen ska göras på Vårdkasen i närtid behövs hur som helst en helt ny lösning för vattnet på området.

Ledaravslutning

17 okt föreslås en pingisturnering med ledare på Öbackahallen, med efterföljande middag.

Simhallsavslutning

15 nov föreslås preliminärt. Det är oklart om det alls går att hyra relaxen efter bytet av driftsform för simhallen.

Styrelsen beslutade att

- Mat (exkl. dryck) vid ledarmiddagen 17 okt bekostas av HOK.
- HOK-buffar används som pris i samband med säsongsavslutningen.

11. Nästa möte

Mötestider fram till årsmötet 2026 spikades:

- ons 24 sep kl 18.15-19.45
- mån 20 okt kl 18.15-19.45
- ons 26 nov kl 18.15-19.45
- ons 17 dec kl 18.15-19.45
- ons 14 jan 2026 kl 18.15-19.45
- ons 18 feb 2026 kl 18.15-19.45
- mån 9 mars 2026 (preliminärt), årsmöte kl 18.30-21

12. Mötet avslutas

Ordförande Björn Larsson förklarar mötet avslutat.

Ulf Lindahl
sekreterare

Björn Larsson
ordförande

Martin Stattin
justerare